
Protokół Nr XX|Z:OL}

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 8 sierpnia 2012 roku

Stan Rady 15 , wszyscy obecni

wg Iisty obecności . zał.nr.f..

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy ,

- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
-Marek Figiel - Kierownik Delegatury w Radomiu Wojewódzkiego Urzędu

Ochrony Zabytków w Warszawie

wg listy obecności . zał. nr.2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XX Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał przybyłych

gości i obecnych radnych . Zaproponowat porządek obrad .

Rada przyjęta jednogłośnie następujący porządek obrad .

A. Otwarcie obrad , stwierdzenie quorum .

B. Powitanie Gości i Radnych .

C. Przyjęcie porządku obrad .

t. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Spotkanie z Kierownikiem Delegatury w Radomiu Wojewódzkiego Urzędu

Ochrony Zabytków w Warszawie Panem Markiem Figlem w sprawie

zapoznania się ze stanowiskiem służb konserwatorskich w stosunku do

wyłączenia obecnego budynku Urzędu Gminy z Gminnej Ewidencji Zabytków.

3. Zaopiniowanie i podjęcie uchwał w sprawie :

a) uchylenia Uchwały Nr XlX/14512012 Rady Gminy z dnia 28 czerwca 20Iż
roku w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej



Straży Pożarnej w Grójcu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków

inwestycyjnych,

b) zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 2OI2,

c) zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 2012,

d) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Belsk Duży,

e) w sprawie wyrazenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości

gruntowej.

4. Sprawozdanie Wojta Gminy z dziatalności od ostatniej sesji .

5. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji .

6. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wojta .

7.Zapytania i wolne wnioski .

8. Zamknięcie obrad .

Pkt. 1.

Rada przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji.

Pkt. 2.

Pan Andrzej Adamczyk, poprosił o zabranie głosu Pana Marka Figla Kierownika

Delegatury w Radomiu Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w

Warszawie.

Pan Marek Figiel, przedstawił stanowisko służb konserwatorskich w stosunku

do wyłączenia obecnego budynku urzędu gminy z Gminnej Ewidencji Zabytków.

Wyjaśnił dlaczego został zaopiniowany negatywnie wniosek pisemny Pana

Wojta Władysława Piątkowskiego, w sprawie wykreślenia budynku gminy z

Gminnej Ewidencji Zabytków.

Po wyjaśnieniach, rozpoczęła się dyskusja. Radni zajęli swoje stanowisko w

sprawie i przeszli do zadawania pytań.

Pan Zbigniew Byrski

Zapytat dlaczego nie można budynku rozebrać teraz, skoro można było

wcześniej?

Pan Marek Figiel

Odpowiadając zasugerował, że gmina mogła to zrobić już w 2003 roku.



Pan Andrzej Konarski

Zabierając głos, poinformował, że poprzedni Wójt twierdził, że z rozbiorką

budynku urzędu nie będzie problemu, prędzej z budynkiem starej poczty.

Byto duzo mówione o odwróceniu budynku i ustawieniu go w inny sposób, lecz

to też nie doszło do realizacji.

Pan Marek Figiel

Problemem tego budynku od zawsze była wilgoć.

Pan Bogusław Sikorski

Położenie tego budynku, psuje nam wizerunek nowego budynku gminy, zabiera

miejsce parkingowe. Położenie stwarza problem.

Chciałbym zapytać Pana konserwatora czy budynek można by odtworzyć w

innym miejscu?

Pan Marek Figiel

Lokalizacja tego budynku, faktycznie zakrywa wejrzenie na nowy budynek.

Moje stanowisko macie na piśmie, jednakze chciałbym wam pomóc.

Mówimy jednak o budynku wciąż uzytkowaflyffi, publicznym.

Właściciele zabytków muszą sami zabiegać o zdobycie środków na utrzymanie

swoich zabytków.

Nie można liczyć jednak na nic więcej do póki budynek jest uzytkowany.

Ponowna dokumentacja powinna byćzłożona z wnioskiem w momencie, kiedy

budynek nie będzie użytkowany i nie będą przyjmowani petenci.

pan lreneusz Bałut

Czeka nas ta sama historia co z budynkiem poczty.

Pan Wtadysław Piątkowski

Naszym celem było, poprosić Pana Konserwatora, zeby pomógł nam znaleźć

wyjście.

Bo i tak, jak tylko pracownicy przeniosą się do nowego budynku, ten budynek

nie ogrzewany, w końcu sam zacznie się zawalać.

l patrzeć jak dojdzie do tragedii.

Chciałbym zapytać czy można by było rozebrać, przenieść i odtworzyĆ ten

obiekt w innym miejscu.



Pan Marek Figie!

Można jużzacząctworzyć dokumentację. W momencie kiedy pracownicy

przejdą do nowego budynku, można wystąpić z wnioskiem, ustalając i opisując

koncepcję promowania Belska z uwzględnieniem mozliwości odtworzenia

starego budynku gminy w innym miejscu.

Pan Jan Maciak

My jako Rada popieramy, pomysł Pana Wójta i Pana Konserwatora.

Pkt. 3.

al Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/14812012 w sprawie uchylenia

Uchwały Nr XlX/145l20t2 Rady Gminy z dnia 28 czerwca 20t2 roku w sprawie

przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Strazy Pozarnej w

Grójcu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków inwestycyjnych . (zał. nr.3)

bl Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/149l20t2 zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duzy na rok 2012. (zał. nr.4)

cl Pan Jan Maciak

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwatę nr XX/15O/2OI2 zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duży na rok 2012. (zał. nr.5)

W trakcie podejmowania uchwały wywiązała się dyskusja związana ze zwrotem

środków z budzetu Unii Europejskiej wraz z odsetkami od projektu ,,Moja szkoła

oknem na świat" realizowanego przez Publiczną szkołę Podstawową w

Lewiczynie w 2011 roku, z których został zakupiony laptop przez Panią

Dyrektor Mirosławę Bojaczu k.

Pani Ewa Łubińska

Wystąpita z wnioskiem, aby cała kwota do zwrotu ze środków UEwrazz
odsetkami, została pokryta z budzetu szkoły.



Pan Bogusław Sikorski

Podtrzymując opinię Komisji Budżetowej, wniósł wniosek aby Pani Dyrektor

Mirosława Bojaczuk zapłaciła odsetki, a pozostała kwota zostanie pokryta

środkami z budzetu szkoły.

pan lreneusz Bałut

Zaproponował utrzymać ustalenia Komisji Budżetowej i przegłosować

zgłoszone wnioski.

Radni większością głosów zaopiniowali i przyjęli wniosek Komisji Budżetowej.

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.

10 osób gtosowało za przyjęciem wniosku Komisji Budżetowej.

4 osoby wstrzymały się od głosu.

dl Pan Andrzej Adamczyk

Odczytat projekt uchwały.

Rada Gminy jednogtośnie podjęła uchwałę nr XX/151,/2012 w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy Belsk Duży . (zal. nr.6)

el Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/152/20t2 w sprawie

wyrażenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości gruntowej. P27, m,/)

Pkt.4.

Pa n Władysław Piątkowski

Udzielił odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

Przedstawit sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji.

- poinformował o zamknięciu sprawy grysu, żwiru i destruchtu ,

- polnformował o wygraniu konkursu na przyznanie dotacji w kwocie 6o tyś. na

modernizację oświetlenia, czekamy ty!ko na potwierdzenie od funduszu o

otrzymaniu środków, i ruszamy zprzetargiem na oświetlenie,
- zostały zrobione drogi, niektóre są naprawiane jak droga w Bodzewie i w

Borutach, te które nie są jeszcze zrobione, na pewno będą naprawiane,



- trzeba uregulować sprawy na ulicy Parkowej związane z poprawieniem

krawężników iasfaltu, które są powodem podmywania drogi przez deszcze

opadowe,

- mamy przygotowane już 50% terenu pod budowę bieżni

- cały czas trwa przygotowanie do budowy boiska w Belsku Dużym,

- czekamy na pozwolenie wodno prawne ibędziemy mogli wkrótce ruszyćz

remontem zbiornika,,Górnego" w Belsku Dużym,

- odbył się przetarg na samochód dla straży w Lewiczynie

- poinformował o negatywnie zaopiniowanym wniosku firmy Ziemia Polska Sp.

zo. o. na prowadzenie działalności w Starej Wsi związanej z odzyskiem

odpadów inne niż niebezpieczne metoda R3,

- poinformował również, ze czekamy na dalsze kroki ze strony Starostwa w

związku z działalnością prowadzoną przezfirmę Energreen w mlejscowości

stara wieś
- są wyliczenia odnośnie przebudowy oczyszczalni, Ferrero zgodziło się dołożyć

środki finansowe do przebudowy,

- poinformował o sprawie ośrodka zdrowia, odczytał protokół z posiedzenia

Rady Społeczne jSP ZOZ,,Belmed" i poprosił radnych o wyrazenie opinii czy

konkurs na nowego kierownika ośrodka powinien zostać ogłoszony w trybie

natychmiastowym, czy poczekać z organizacją?

Radnijednogłośnie odpowiadając na zapytanie Pana Wójta, potwierdzili, że

konkurs powinien być ogłoszony w trybie natychmiastowym.

Pkt. 5.

Nowe interpelacje radnych, wolne wnioski i zapytania.

pan lreneusz Bałut

Udzielił informacji na temat przebiegu remontu drogi powiatowej od

Odrzywołka w kierunku Wilczogóry. Zakończenie remontu, zbliża się do końca.

Poinformowat, że dobrze by było naprawić zapadnięty przepust w kierunku

Modrzewiny przy d rodze powiatowej.

Zadal pytanie do Pani Ewy Łubińskiej, jak wyg!ąda sprawa wakatów w szkołach?

Powiedział, że dobrze by byto żeby Pan Andrzej Adamczyk w imieniu Rady

Gminy skierował pismo do Pana Matyjasa z zapytaniem jak wyg!ąda praca nad

książką, na którą został zlecenie i za którą mu zapłacono.



Pani Ewa Łubińska

Odpowiadając na pytanie Pana Batuta, poinformowała, że wakat w szkole w

Lewiczynie został podpisany na początku lipca, a w ZEAS miała pojawić się na

rozmowę kandydatka na psychologa w Szkole Podstawowej w Belsku Duzym.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XlX Sesji Rady Gminy .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:
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